

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 13-03-2022 05:59:36 PM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: 13-03-2022 05:59:36 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Board of Directors of THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 24-03-2022 at the visual electronic communication technology to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة بنك الاسكان للتجارة والتمويل دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 24-03-2022 الساعة 10:00 في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني Microsoft Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 08-04-2021</p>	<p>قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 08-04-2021 والمصادقة عليه</p>
<p>The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2021 along with its future plans</p>	<p>تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2021 والخطة المستقبلية للشركة</p>
<p>The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2021</p>	<p>تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2021</p>
<p>The financial statements for the year ended 31-12-2021</p>	<p>البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2021</p>
<p>Specifying the profits that the Board of Directors proposes to distribute and specifying the reserves and allocations' which the Law and the Company's Memorandum of Association stipulate its deduction</p>	<p>تحديد نسبة الأرباح التي يقترح مجلس الإدارة توزيعها على المساهمين وتحديد الاحتياطات والمخصصات التي نص عليها القانون ونظام الشركة على اقتطاعها</p>
<p>Approve on the Board recommendation to distribute cash dividends to the shareholders for the year 2021, at the rate of 20% of the shares par value</p>	<p>الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية على حملة الأسهم عن عام 2021 بنسبة (20 %) من القيمة الاسمية للسهم</p>
<p>Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2021</p>	<p>ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2021</p>
<p>Electing the Company's auditors for the next fiscal year,</p>	<p>انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية المقبلة وتحديد</p>

<p>and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations</p>	<p>أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدهما</p>
<p>Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)</p>	<p>أي موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)</p>
<p>Approving of the Board of Directors decision to appoint Messrs. Kuwait Investment Authority as a non-independent member of the Board of Directors as of 07/09/2021 following the resignation of Messrs. Kuwait Real Estate Investment Consortium as of 18/08/2021, based on the article 150 of the Jordanian Companies Law No. 22 of 1997, and article 30 of the Bank's memorandum and articles of association</p>	<p>المصادقة على قرار مجلس الإدارة بتعيين السادة "الهيئة العامة للاستثمار" عضواً غير مستقل في مجلس الإدارة اعتباراً من تاريخ 2021/09/07 على إثر إستقالة السادة "شركة المجموعة الاستثمارية العقارية الكويتية" اعتباراً من 2021/08/18، وذلك بالاستناد للمادة 150 من قانون الشركات الأردني رقم 22 لسنة 1997 والمادة 30 من النظام الأساسي للبنك</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: RAWAN ALSROUJI</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: RAWAN ALSROUJI</p>